
Ordförandeutlåtande  

 

Barn- och utbildningsförvaltningen föreslår nämnden att besluta att inte bygga ett närliggande 

kök och matsal till paviljongskolan. Detta skulle innebära att eleverna får gå till gymnasiets matsal 

för att äta lunch. Det är en asfalterad gång- och cykelbana som är cirka 550 meter enkel väg. För 

eleverna innebär det att de får en promenad om cirka 10 minuter enkel väg. Skolans 

schemaläggning skulle påverkas och en del av elevernas skoldag skulle gå åt att promenera till och 

från matsalen. Det skulle kräva extra personella resurser och anpassningar i form av ramper och 

liknande.  

 

Förstudien konstaterar att ett kök och matsal intill paviljongen innebär att eleverna och 

medarbetare kan lägga mindre tid av sin dag för att gå till matsalen och paviljongskolan är inte 

beroende av gymnasiets utveckling och schemaläggning. Maten tillagas i gymnasiets kök och 

transporteras med bil. Detta innebär också att det inte blir någon extra belastning på 

medarbetarna när maten ska transporteras. Närliggande matsal och kök i menar jag också är det 

bästa för barnen.  

 

Mitt förslag till beslut är därför att kök och matsal uppförs intill paviljongskolan.  
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